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Actielijst commissievergadering SOB          Kalenderjaar 2015/2016/2017/2018/2019 

 
Raad d.d.  Cie d.d. Onderwerp Toezegging Uitvoering 

02.11.15 13.10.15    

  Rondvraag fractie VVD: verkeersveiligheid 

Neerhem en Oud-Valkenburgerweg 

Wethouder Vankan zegt dat op 1 
december a.s. de nieuwe 
verkeersambtenaar begint. Hij wil graag - 
na ambtelijk vooroverleg - op korte 
termijn met het Leefbaarheidsoverleg 
Valkenburg Centrum in overleg treden om 
deze aandachtspunten te bespreken, te 
verdiepen en te verduidelijken. 

Initiatief ligt op dit moment bij de 

bewoners. 

(Kan eigenlijk van actielijst worden 

afgevoerd, maar blijft op verzoek van 

fractie VVD staan, aangegeven in 

commissie d.d. 20.09.16) 

 

19.12.16 29.11.16    

  Hondenuitlaat/losloop gebied Onderzoeken aanleg honden- 
uitlaat/losloop gebied in kernen 

Dit wordt doorgeschoven, planning is 

afhankelijk van beschikbare capaciteit. 

07.11.17     

  Onderwerpen n.a.v. voorstel college 
betreffende vaststellen programma-
begroting planjaren 2018-2021: 
Bergervliet 

Op dit moment wacht het college op de 
vaststelling van de transformatie-opgave 
en de instructies van de provincie. Naar 
verwachting komt hier in de loop van 2018 
duidelijkheid over. 
 
 
 
 

 

Cie 14/05: op 29 mei a.s. vindt er een 

overleg plaats over de stand van zaken 

rondom de Bergervliet en de eventueel 

in te dienen omgevings- en bouwver-

gunning. Indien er ontwikkelingen zijn 

zal de cie SOB worden bijgepraat. 
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02.07.18 12.06.18    

  Voorstel college betreffende verkoop 
Kasteel Oost 

Excursie: de wethouder stelt voor de 

locatie te bezoeken op het moment dat 

er meer duidelijk is over de invulling van 

de totale oostvleugel, maar misschien wil 

de wethouder sport de locatie nu 

bezoeken. 

Cie 14/05: de wethouder heeft gehoord 

dat het passeren van de acte zo snel 

mogelijk zal gebeuren maar hij weet niet 

wat de exacte stand van zaken is. Hij 

zegt toe hier de commissie hierover bij 

te praten tijdens de volgende 

commissievergadering  

Dit zal mogelijk in 2019 plaatsvinden 

zodra er meer duidelijk is volgt 

afspraakverzoek via griffie. 

 

 

 

Bespreekpunt cie SOB 11/06. 

  Rondvraag fractie CDA inzake 
rolschaatsbaan 

Bij het afronden van het Centrumplan 

wordt de rolschaatsbaan in een staat 

teruggebracht. In welke staat het terrein 

wordt teruggebracht treedt de gemeente 

met de stichting in overleg.  

Wordt in samenspraak met de 

jeugdbeweging verder geconcretiseerd 

na afronding werkzaamheden door 

Waterschap. Deze hebben het terrein in 

gebruik, waarna de gemeente het weer 

aan de beweging kan verhuren. 

29/4: concretisering zit in portefeuille 

accommodaties (wethouder Meijers). 

11.02.19 22.01.19    

  Raadsinformatiebulletin (54) Stand van 
zaken sanering Villa Via Nova 

De grond is nog niet helemaal afgevoerd 
en de gemeente moet de laatste 
rekeningen nog krijgen. Hierdoor kan de 
wethouder geen indicatie geven over 
hoeveel het gaat kosten. De wethouder 
zegt toe de raad hiervan in kennis te 
stellen zodra dit duidelijk is. De 
mogelijkheden om deze kosten te kunnen 
verhalen worden onderzocht. 

 

Het laatste depot is gekeurd en 

afgevoerd. De financiële eindbalans en 

de inhoudelijke eindrapportage kan nu 

worden opgemaakt. Deze zal verwerkt 

worden in de Jaarrekening 2018. 

Kostenverhaalmogelijkheden worden 

bekeken en uitgewerkt. 

Cie 12/03: de grond is inmiddels 

afgevoerd. 

29/4: eindrapport sanering ingediend 

bij Provincie. Financiële consequenties 

worden meegenomen in Jaarrekening. 

Onderzoek mogelijkheden kosten-
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verhaal loopt. 

01.04.19 12.03.019    

  Presentatie evaluatie ontzorgingscontract De wethouder stelt voor het bestek 
(voorzien van een korte toelichting) bij 
de griffie ter inzage te leggen. Hij vraagt 
de commissie erover na te denken of het 
mogelijk is vóór juni a.s. per fractie een 
aantal aandachtspunten aan te leveren 
die kunnen worden meegenomen in de 
evaluatie. Het voornemen is om de 
evaluatie begin juni/juli 2019 te starten. 

Klapper ligt ter inzage bij de griffie. 

Fracties kunnen hun aandachtspunten 

indienen bij de griffie. 

     

  Voorstel college betreffende energievisie 
en uitvoeringsprogramma energie 2019-
2022 

Brief (25) Schooldag van de 

duurzaamheid: wethouder Meijers zegt 

toe nog intensiever in overleg te treden 

met de scholen en te kijken op welke 

wijze duurzaamheid nog sterker kan 

worden verankerd. 

Zonneweide: op dit moment kan de regio 

nog geen afspraken maken over de 

zonneweide. Het college wil eerst 

onderzoeken wat de mogelijkheden voor 

de gemeente zijn, het is aan de 

gemeente de aanvraag te toetsen en daar 

een besluit over te nemen. Dit heeft een 

doorlooptijd tot september. Wethouder 

Meijers gaat ervanuit dat hij de raad hier 

binnenkort nader over kan informeren, 

misschien tijdens de raadsvergadering 

van 3 juni a.s.  

Dit zal als onderdeel van de uitvoering 

van de energievisie worden 

meegenomen. 

 

 

 

 

De aanvraag is niet compleet, waardoor 

deze nog niet integraal beoordeeld kan 

worden. De initiatiefnemer wordt 

gevraagd om aanvullende stukken aan 

te leveren. Zodra alle stukken compleet 

zijn zal een integraal advies worden 

uitgewerkt ter besluitvorming voor het 

college. 

  Raadsinformatiebulletin (17) Bidboek 2019 

van  Buitengoed Geul en Maas 
 

Er is een voorbereidingskrediet 

beschikbaar gesteld voor de ontwikkeling 

van Valkenburg Oost (het kastelenpark). 

Daar is het college druk mee bezig en 

Het is wachten op het nieuwe 

provinciale coalitieakkoord. 
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zodra het mogelijk is het plan te 

presenteren wordt de commissie 

daarover geïnformeerd. 

 

De gemeente heeft een bedrag gekregen 

om een ambitievisie op te stellen en daar 

is men al mee bezig. Wethouder Vankan 

gaat ervanuit dat het plan in 2019 klaar is 

maar de uitvoerbaarheid van het plan 

hangt natuurlijk wel af van het feit of er 

middelen beschikbaar zijn.  

 

 

 

 

 

Er is een bedrag uitgetrokken in de 

begroting 2018. 

  Brief (41) LLTB inzake boeren en tuinders 

houden Limburg gezond 

De wethouder is bereid de LLTB uit te 

nodigen in een volgende 

commissievergadering een toelichting te 

geven over hun werk en de situatie in 

Valkenburg. Hij vraagt de 

commissiegriffier dit verzoek door te 

leiden naar het presidium. 

Is voorgelegd aan het presidium. 
Wethouder Vankan heeft begin juli een 

afspraak met LLTB om dit verder vorm 

te geven 

  Rondvraag fractie PGP inzake situatie 

Berkelplein, glasbakken 

Wethouder Vankan beaamt dat de 

glasbakken op dit moment niet goed 

bereikbaar zijn voor rolstoelgebruikers. 

De werkzaamheden op het Berkelplein 

zijn recent afgerond. Om de glasbakken 

rolstoeltoegankelijk te maken zullen de 

mensen van de buitendienst daar nog een 

schuine trottoirband maken en de 

parkeervakken aanpassen. 

Opdracht tot uitvoering is uitgezet bij 

de buitendienst. 

     

 


